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Voorzitter, 

 

Inleiding 

De PvdA wil blijven bouwen aan een stad waar iedereen kan meedoen en zeker kan zijn van 

een goed bestaan. Dat is wat ons betreft de belangrijkste opgave voor dit college. We zijn 

halverwege het begrotingsjaar van 2019 en afgelopen periode zijn er belangrijke stappen 

gezet bijvoorbeeld op het terrein van cultuur (actualisatie van de Evenementennota en de 

doorontwikkeling van de Chocoladefabriek) wonen (huisvestingsverordening en nieuwe fase 

Westergouwe) en zijn er stappen gezet met het doorlichten van het aantal 

bijstandsgerechtigden (p600) zodat meer Gouwenaars mee kunnen doen. 

 

Sociaal 

Meedoen en maatschappelijke participatie als het inkomen beperkt is, vinden wij van het 

grootste belang. Wij zien dat het bereik van de Rotterdampas effect sorteert. Destijds heeft 

de raad bewust ingezet op een vrij besteedbaar budget voor kinderen waarvan de ouders 

niet voldoende inkomen hadden.  

Eerder dit jaar zijn er met name vanuit onze fractie en die van GBG vragen gesteld n.a.v. het 

advies van de GCR over de mogelijkheden voor een vrij besteedbaar budget voor ouderen en 

chronisch zieken binnen de doelgroep van het Gouds armoedebeleid. Daarom willen  PvdA 

en Gouda 50+ samen met GBG, SP, CU CDA dat het college de mogelijkheid verkent voor een 

vrij besteedbaar budget voor ouderen en chronisch zieken op de Rotterdampas. Graag een 

eerste reactie van het college? Er ligt ook een motie? 

 

Wonen 

Eind vorig jaar hebben wij samen met het CDA en de SP en andere fracties in een motie 

gevraagd sneller werk te maken van buurtimpulsen in analogie van de lopende  

wijkontwikkelingsprojecten Gouda-Oost en de KA. We zijn tevreden dat er in de Kadernota 

vervolgacties worden aangestipt, maar wij zouden graag wat concreter willen horen 



wanneer wij iets kunnen verwachten. Zijn er buurten in de stad waar i.s.m. 

woningcorporaties voorbereidingen worden getroffen?  

 

Veiligheid  

Voorzitter we hebben een bizarre periode achter ons van de vreselijke autobranden. En deze 

branden lijken aan te houden. Dit heeft heel veel impact op de bewoners en die onrust is 

niet weg. Wij weten dat er alles aan gedaan wordt om de daders te grijpen. Maar wat heel 

bijzonder was om mee te maken is hoe buurtbewoners samen met de politie patrouilleerden 

om hun buurt veilig te houden. Samen de schouders eronder zetten en het gewoon doen. 

Veel respect en waardering voor al die vrijwilligers.  

 

Voorzitter, veiligheid is ook investeren in veilige wegen en fietspaden. Wij vinden het dan 

ook van groot belang dat de aangekondigde experimenten met visbektegels en gerecycled 

plastic fietspaden zo snel mogelijk plaatsvinden en geëvalueerd worden conform de motie 

die eind vorig jaar is aangenomen. Graag een reactie van het college? 

 

Raadsbreed werken 

Mooi om te zien hoe er op vier onderwerpen ook daadwerkelijke stappen worden gezet 

door de raad. We hebben recent verschillende verkenningsdocumenten aangenomen. Het is 

tijdsintensief, maar het laat ook zien dat de raad veel eerder in het proces betrokken kan 

worden en de controlerende rol kan blijven vervullen bij de besluitvorming.  

 

Laat ik afsluiten met de opmerking dat het veel energie geeft om te zien met hoeveel 

enthousiasme heel veel Gouwenaars jaarlijks toewerken naar grote evenementen in de stad 

om Gouda bruisend te houden. Maar laten wij niet vergeten dat ook onze St. Jan, 

Cultuurhuis de Garenspinnerij, de Chocoladefabriek, het Libertum en museum Gouda met al 

hun betrokken vrijwilligers voor de stad van groot belang zijn. Daarom vragen wij het college 

zijn wat de plannen zijn voor het onderhoud van met name ons museum Gouda en dan 

vooral op het punt van klimaatbeheersing? 

 



In ons Gouda komen gelukkig mensen graag wonen gezien het aantal voorzieningen en de 

centrale ligging. Ook het aantal toeristen blijft stijgen. Dit stelt het college en de stad ook 

voor de uitdaging om die groei te faciliteren.  

  

EN Juist om die reden moeten we onze publieke openbare voorzieningen blijven koesteren 

en verbeteren. Want waardevolle voorzieningen zijn het woord zegt het al, van waarde en 

wat van waarde is, is van ons allemaal.  

 

Dank u wel voorzitter.  

 

 


